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Kommunala Handikapprådet 2013-10-15 
Plats Lomma kommunhus, sammanträdesrum Flädie  
Tid Tisdagen den 15 oktober 2013, kl. 18.00-19.30 
Beslutande Se bifogad närvaroförteckning         

Övriga deltagande Se bifogad närvaroförteckning 
      

      

Utses att justera Leif Bjurström  
Justeringens plats 
och tid Lomma kommunhus, 2013-11-07 

Underskrifter Sekreterare __________________________ Paragrafer 1-8 
 Susanne Persson  

 Ordförande 
__________________________ 

 Alf Michelsen  

 Justerande 
__________________________ 

 Leif Bjurström 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunala Handikapprådet  

Sammanträdesdatum 2013-10-15 
Datum för anslags 
uppsättande       Datum för anslags 

nedtagande       
Förvaringsplats för 
protokollet       

Underskrift _____________________________________ 
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Närvaroförteckning  
 
 
Ledamöter 
Alf Michelsen (M) (ordförande) 
Barbro Söderberg (S)  
Britt Hjertqvist (FP)  
Jerry Ahlström (M)  
 
Representanter  
Leif Bjurström 
Marianne Göransson  
Bo Brandin  
Leif Gunnarsson  
Elsie Norrman, ersättare för Gunnel Wallander  

 
Övriga  
Felicia Mellgren, enhetschef, § 2 
Britt-Marie Pettersson, förvaltningschef  
Hans Bohman, stadsarkitekt  
Susanne Persson, sekreterare  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 1 
 

 
Ändringar i föredragningslistan  
 
Ärende nr 3 och nr 7 utgår.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 2 
 

 
Fritidsaktiviteter till LSS-brukare  
 
Ärendebeskrivning  
Vid förra sammanträdet med Handikapprådet 2013-05-21 informerades om att det 
avtal som Lomma kommun tidigare haft med Lunds kommun avseende fritidsak-
tiviteter för LSS-brukare sagts upp. Felicia Mellgren, enhetschef, medverkar på 
sammanträdet och informerar kommunala Handikapprådet om de fritidsaktiviteter 
som nu erbjuds LSS-brukare. För att få reda på brukarnas önskemål gällande fri-
tidsaktiviteter har enkätundersökningar, telefonsamtal och hembesök gjorts.  
 
I höst anordnas en kvällsaktivitet (träffpunkt) varannan vecka på tisdagar mellan 
kl 18-20 och en helgaktivitet anordnas en gång/månad. Felicia Mellgren informe-
rar om att fler aktiviteter kommer att ske inom kommunen och på så vis avser man 
öka delaktigheten. En del aktiviteter kommer även samordnas med andra kommu-
ner. Brukarna kommer att få möjlighet att delta i en utvärdering av de aktiviteter 
som arrangerats.  
 
Skriftlig information om aktuella aktiviteter bifogas protokollet.  
 
Kommunala Handikapprådets beslut 
Kommunala Handikapprådet tackar för redovisningen.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 3 
 

 
Rapport från utskottet för tillgänglighetsfrågor  
 
Ärendebeskrivning  
HSOs representanter från utskottet för tillgänglighetsfrågor rapporterar om utskot-
tets arbete. Representanterna från HSO upplever att sammanträdena fungerar väl.  
 
Aktuellt från föregående sammanträde med utskottet, 2013-09-05, är att en 
”stadsvandring” ska genomföras i Lomma och Bjärred. Både politiker och tjäns-
temän ska delta för att få erfarenhet av hur det är att ta sig runt i offentliga miljöer 
i rullstol. Den första vandringen har nu genomförts i Lomma.   
 
Önskemål har tidigare lämnats från HSO om fler bänkar i grönområdena i Bjär-
red. Lennart Persson, tekniska förvaltningen, har kontaktat de representanter från 
HSO som lämnat in listan, Marianne Göransson och Bo Brandin. På förra utskot-
tet för tillgänglighetsfrågor gavs informationen att en beställning på fler parkbän-
kar kommer att göras innan årsskiftet. Bevakning kommer att ske av ärendet. 

 
Handikapprådet önskar få protokollen från utskottet för tillgänglighetsutskottet 
skickade till sig.  Aktuella frågor från utskottet kommer även att behandlas på po-
litiska gruppmöten.  
 
Kommunala Handikapprådets beslut 
Kommunala Handikapprådet lägger informationen till handlingarna.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 4 
 

 
Tillgänglighetsbarometer 
 
Ärendebeskrivning  
Vid förra sammanträdet gavs Jerry Ahlström, ordförande i Miljö- och Byggnads-
nämnden, i uppdrag att undersöka vem/vilken förvaltning som tidigare svarat på 
Humanas tillgänglighetsbarometer, vem/vilken förvaltning som nu är ansvarig för 
sådana mätningar samt varför kommunen valt att inte delta i Humanas tillgänglig-
hetsbarometer år 2012 och år 2013.  
 
Hans Boman, stadsarkitekt, informerar om att han inte fått svar från Humana vem 
som är kontaktperson på Lomma kommun. Enligt Humana ska enkäten ha skick-
ats till registrator i Lomma kommun för både år 2012 och år 2013.  
Hans Boman kommer att undersöka med kommundirektör Jan Sohlmér vilken 
tjänsteman som ska vara ansvarig i frågan. En återrapportering ska ske på Handi-
kapprådets nästa sammanträde.  
 
Kommunala Handikapprådets beslut 
Kommunala Handikapprådet beslutar att en återrapportering ska ske på Handi-
kapprådets nästa sammanträde.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 5 
 

 
Information från nämnderna  
 

Alf Michelsen, ordförande i tekniska nämnden, redogör för vad som är aktuellt 
inom tekniska nämndens område: 
 
-Badbryggorna i Lomma ska bli tillgänglighetsanpassade. Ärendet kommer att 
behandlas på tekniska nämndens kommande sammanträde den 4 november.  

 

-Vid en av parkeringsplatserna vid Netto är handikappskylten borta. Alf Michel-
sen kommer att se till att detta åtgärdas.  

 

Britt-Marie Pettersson, förvaltningschef, redogör för vad som är aktuellt inom so-
cialnämndens område:  
 

- Sedan den 1 mars 2013 bedriver Förenade Care vård inom hemtjänst och särskilt 
boende i Lomma kommun. Britt-Marie Pettersson informerar om att dialogen 
mellan Förenade Care och Lomma kommun fungerar bra och verksamheten följs 
upp genom daglig kontakt och samrådsmöten. Aktuellt är att delegeringar ses 
över.  
 

- Den 6 november kommer en inspirationsdag,”Liv och Lust”, att anordnas på 
Havsblick mellan kl 11-19. Dagen kommer bland annat att innehålla olika före-
läsningar.  
 

- Det nya vårdboendet Orion kommer att vara klart vid halvårsskiftet nästa år.  
Vad gäller byggnation som pågår vid Centrumtorget (Midroc) blockförhyr Lom-
ma kommun servicelägenheter (17 st). Lägenheterna kommer att bli klara under 
våren.  
 

Jerry Ahlström informerar om vad som är aktuellt inom miljö- och byggnads-
nämndens område:  
  
- Ett antal planer är aktuella, bland andra Stationsområdet, Bjärred Centrum,  
Alnarspsvägen – Björnarpsgatan. Jerry Ahlström betonar vikten att representan-
terna i Handikapprådet får planer för samråd skickade till sig. Det framkommer att 
representanter inte har fått aktuella planer från Stena Fastigheter och JM Fastighe-
ter, enligt byggföretagen har planerna sänts ut. Hans Boman och Jerry Ahlström 
kommer att ta med sig frågan och säkerställer med Planledningsgruppen att Han-
dikapprådet ska finnas med på sändlistan när planer skickas ut för samråd.    
 
- Remissen ”Parkeringsnorm för Lomma kommun” har varit ute i nämnderna för 
yttrande.  

 
Kommunala Handikapprådets beslut 
Kommunala Handikapprådet lägger informationen till handlingarna.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 6 
 

 
Information från representanterna 
 
Representanterna upplever att arbetet som bedrivs inom tillgänglighetsutskottet 
fungerar bra.  
 
Frågan angående fritidsverksamhet för barn och ungdom lyfts. Vid förra samman-
trädet gavs Johan Brahme i uppdrag att undersöka hur fritidsverksamheten i 
Lomma arbetar med tillgänglighet och om det finns någon motsvarighet till ”Alla 
vinner” i Lunds kommun, som är ett exempel på hur kommun och föreningar ar-
betat med tillgänglighet i föreningslivet för funktionsnedsatta barn. Då Johan 
Brahme inte hade möjlighet att närvara vid dagens sammanträde återkommer  
ärendet på nästa Handikappråd.  
 
Problem med cyklar vid Bjärehovsskolan lyfts. Behov finns av fler cykelställ då 
cyklar ligger slängda vid skolan. Rektorn på Bjärehovsskolan kommer att kontak-
tas i frågan.   

 
Kommunala Handikapprådets beslut 
Kommunala Handikapprådet lägger informationen till handlingarna.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 7 
 

 
Sammanträdestider för Kommunala Handikapprådet 2014  
 
Ärendebeskrivning  
Vid årets sista sammanträde för Kommunala Handikapprådet ska sammanträdes-
tider för kommande år fastställas.  
 
Kommunala Handikapprådets beslut  
Kommunala Handikapprådet beslutar att fastställa rådets sammanträdestider för år 
2014 till tisdagen den 6 maj och tisdagen den 7 oktober. Starttid för sammanträ-
dena är kl 18.00.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2013-10-15 
 
§ 8 
 

 
Övrigt 
 
- Skrivelse från Synskadades Riksförbund om rätt till LSS-insatser för synskada-
de. Förvaltningschef Britt-Marie Petterson redogör för den skrivelse som  
anmäldes som inkommen på förra sammanträdet med Handikapprådet, 2013-05-
21. Britt-Marie Pettersson och Gunnel Simon Edgren, enhetschef, kommer att 
träffa representanter från Synskadades Riksförbund och diskutera kring möjlighe-
terna. Vid Handikapprådets nästa sammanträde kommer en återrapport göras där 
Gunnel Simon Edgren också kommer att medverka.  

 


